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Mötesanteckningar från Landsbygdsrådets arbets-
gruppsmöte 2020-06-11, 17.30 – 19.00 i Degeberga 
Brandstation 
 

Deltagare: Karl Gemfeldt, Katarina Honóre, Jonas Elnefur, Karna Pal-

mquist, Inga Rosén, Jeanette Skog, Kerstin Hallenborg, Dan Löfgren, Per 

Ferrington, Lars Nilsson och Fredrik Lager  

Inbjuden: Kenth Olsson, Utbildningschef på Barn-och utbildningsförvalt-

ningen på Kristianstads kommun.  

 

Återbud: Sara Persson, Yvonne Kievad Katarina Olsson  

1, Karl Gemfeldt, ordförande för landsbygdsrådet hälsar välkommen och 

förklarar mötet öppnat.  

2, Kerstin Hallenborg valdes som justerare.  

 

3, Dagordningen fastställdes och godkändes.  

 

4, Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  

5, Utbildningschef Kenth Olsson informerade om Barn- och utbildnings-

förvaltningens organisation. Den omfattar den kommunala utbildningsor-

ganisationen från förskola till vuxenutbildning. 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen är kommunens största förvaltning 

med närmare 18 000 barn, elever och studerande, Cirka 3 200 tillsvidare-

anställda medarbetare, Cirka 100 olika befattningar, Cirka 100 förskolor 

och skolor och en budgetomslutning cirka 2,2 miljarder kronor, vilket 

omfattar 45 % av kommunens budget och personal.  

 

Hela Kenths presentation bifogas.    

Under denna punkt diskuterades vad kommunen gör för att bibehålla sko-

lorna på landsbygden. Kent informerade om att kommunen ger ett riktad 
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bidrag på 2 miljoner årligen. 

 

Per Ferrington som representerade Huaröd, som nyligen blev av med sin 

kommunala skola efterlyste att innan beslut om nedläggningar skall tas 

måste en diskussion om hur pedagogiken påverkar eleverna lyftas fram.   

 

Mer att läsa om Barn- och utbildningsförvaltningen finns här: 

https://www.kristianstad.se/sv/barn-och-utbildning/  

 

6, Information om belysning på landsbygden. Sedan i början av 2019 då 

Oppmanna Vånga Bygderåd uppvaktade kommunen och informerade 

landsbygdsrådet att belysningen har släkts ner på Oppmannavägen har vi 

till och från på våra möten diskuterat vad kommuner kan göra för att på-

verka Trafikverket som är ansvarig för trafikförsörjningen. 

Frågan har varit aktuell i hela landet och det har renderat i att SKR gjort 

en skrivelse till regeringen att Trafikverket måste få uppdraget att erbjuda 

sig att ta över anläggningarna.  

SKR:S skrivelse till regeringen finns att läsa här: https://skr.se/down-

load/18.4d96bb911724b1e0f069f998/1590745083980/SKR%20Hemst%

C3%A4llan%20-%20Sta-

ten%20m%C3%A5ste%20ta%20ett%20st%C3%B6rre%20an-

svar%20f%C3%B6r%20belysning%20l%C3%A4ngs%20stat-

lig%20v%C3%A4g.pdf  

7, Ansökningar till landsbygdsfonden.  

 

När ansökningarna till landsbygdsfonden gick ut 30 april hade 7 stycken 

ansökningar kommit in. En arbetsgrupp bestående av Dan, Inga och Lars 

med Fredrik har gått igenom ansökningarna. De presenterade ett förslag 

på vilka ansökningar vi ska bevilja och till vilken summa. 

 

Efter att ansökningarna kommit in fick vi besked att Linderöds bygde-

gårds ekonomiska förening beviljats stöd av Boverket. I Boverkets utlys-

ning erhöll de medel för installation av ljuddämpande skivor och Led-be-

lysning i Bygdegården, vilket de även sökt medel från landsbygdsfonden 

för. Därför beslöt vi att de inte skulle erhålla stöd av landsbygdsfonden 

vid denna utlysning. 

 

I övrigt var rådet enigt med arbetsgruppens förslag och följande före-

ningar erhöll stöd: 

• Kiaby IF 20 000 kronor Utbyggnad av klubblokal och utrustning till 

verksamheten 

• Nosaby IF 8 000 kronor inköp av router till Nosaby Idrottsplats 

• PAN Kristianstad 20 000 kronor till ritning av karta i naturreservatet 

Ivö Klack 

https://www.kristianstad.se/sv/barn-och-utbildning/
https://skr.se/download/18.4d96bb911724b1e0f069f998/1590745083980/SKR%20Hemst%C3%A4llan%20-%20Staten%20m%C3%A5ste%20ta%20ett%20st%C3%B6rre%20ansvar%20f%C3%B6r%20belysning%20l%C3%A4ngs%20statlig%20v%C3%A4g.pdf
https://skr.se/download/18.4d96bb911724b1e0f069f998/1590745083980/SKR%20Hemst%C3%A4llan%20-%20Staten%20m%C3%A5ste%20ta%20ett%20st%C3%B6rre%20ansvar%20f%C3%B6r%20belysning%20l%C3%A4ngs%20statlig%20v%C3%A4g.pdf
https://skr.se/download/18.4d96bb911724b1e0f069f998/1590745083980/SKR%20Hemst%C3%A4llan%20-%20Staten%20m%C3%A5ste%20ta%20ett%20st%C3%B6rre%20ansvar%20f%C3%B6r%20belysning%20l%C3%A4ngs%20statlig%20v%C3%A4g.pdf
https://skr.se/download/18.4d96bb911724b1e0f069f998/1590745083980/SKR%20Hemst%C3%A4llan%20-%20Staten%20m%C3%A5ste%20ta%20ett%20st%C3%B6rre%20ansvar%20f%C3%B6r%20belysning%20l%C3%A4ngs%20statlig%20v%C3%A4g.pdf
https://skr.se/download/18.4d96bb911724b1e0f069f998/1590745083980/SKR%20Hemst%C3%A4llan%20-%20Staten%20m%C3%A5ste%20ta%20ett%20st%C3%B6rre%20ansvar%20f%C3%B6r%20belysning%20l%C3%A4ngs%20statlig%20v%C3%A4g.pdf
https://skr.se/download/18.4d96bb911724b1e0f069f998/1590745083980/SKR%20Hemst%C3%A4llan%20-%20Staten%20m%C3%A5ste%20ta%20ett%20st%C3%B6rre%20ansvar%20f%C3%B6r%20belysning%20l%C3%A4ngs%20statlig%20v%C3%A4g.pdf
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• Strö backar IF 25 000 kronor till uppsättning av belysning vid nä-

ridrottsplatsen (Kerstin Hallenborg anmälde jäv vid detta beslut) 

• Venestads IF  10 000 kronor till en kopieringsmaskin, sittgrupper 

till samlingsplatsen samt en informationstavla till samlingsplatsen 

• Önnestadsortens hembygdsförening, 15 000 kronor till byggnation av 

en förrådsstuga för förvaring av inventarier. Stugan ska vara i samma stil 

som befintlig hembygdsstuga (Karl Gemfeldt anmälde jäv vid detta be-

slut) 

8, Övriga frågor.  

Information om att landsbygdsstrategin ska bli mer involverad i övriga 

förvaltnings uppdrag. Meningen är att övriga förvaltningar skall utse en 

tjänsteperson som är ansvarig för att bevaka landsbygdsfrågorna utifrån 

respektive förvaltnings uppdrag. På så sätt hoppas vi att landsbygdsfrå-

gorna får en mer central och strategisk påverkan.    

 

Dessutom skall en handlingsplan med budget för nästa års verksamhet 

presenteras för kommunstyrelsens arbetsutskott. Önskemålet är att för-

hoppningsvis kunna få mer medel till landsbygdsfonden.  

 

9, Karl Gemfeldt avslutade mötet.   

 

10, Nästa möte håller vi den 9 september.   

  

 


